
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 15. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1768

Kan ministeren oplyse, hvor ofte Medicinrådet følger fagudvalgs anbefalinger om godken-

delse af lægemidler til standardbehandlinger af patienter, og hvor ofte Medicinrådet træf-

fer en anden beslutning end den, som fagudvalget anbefaler? Svaret bedes indeholde

konkrete eksempler fra de seneste år og begrundelser for, hvorfor Medicinrådet har tilsi-

desat fagudvalgets anbefalinger

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2019-20
SUU Alm.del -  Spørgsmål 1768

Offentligt


